

ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ

ພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ຖ້າທ່ານມີຄວາມກັງວົນ ຫຼື ສົງໄສວ່າມີການລະເມີດກົດໝາຍ, ກົດການ ປະພຶ ດຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ກົດຈັກ ນຍາບໍ່ ນຂອງຜູ້ຈັດຈໍາ ຫນ່າຍ.

ພວກເຮົາ ຈຳນວນ ມຄວາມກັງວົນ ງໄປກິ ງມາ ແລະ ຈະສະໜັບສະໜູນ ນຜູ້ທີ່ສະແດງຄວາມກັງວົນ ນ ເຖິງແມ່ນວ່າຄວາມກັງວົນ ນັ້ນ ຈະກາຍ ເປັນ ນຜູ້ ອງທີ່ ຜິດພາດກໍ ຕາມ. ຢ່າງໃດກໍ ຕາມ, ການສະແດງຄວາມກັງວົນ ນໂດຍທີ່ ມີເຈດຕະນາຮ້າຍອາດນໍາ າໄປສູ່ ການລົງ ງໂທດທາງ ວິໄນໄດ້.

ກົດການປະພຶ ດ ແລະ ກົດຈັກ ນຍາບໍ່ ນຂອງຜູ້ຈັດຈໍາ ຫນ່າຍຂອງພວກເຮົາ ແມ່ນມີ ຢູ່ໃນເຄືອ ອຂ່າຍພາຍໃນອີ ງການ ແລະ ຢູ່ທີ່: www.imperialbrandsplc.com. ທ່ານສາມາດສົ່ງ ອີ ເມວສອບຖາມທີ່ Governance.Team@impbrands.com

ທ່ານສາມາດສະແດງຄວາມຄິດເຫັນໃນຫຼາຍວິທີທາງ:

1. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນພາຍໃນ

ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈ ທີ່ຈະເຮັດໃນສິ່ງ ງດີ ງກ່າວ, ທ່ານກໍ ຄວນສະແດງຄວາມກັງວົນ ນຂອງທ່ານກໍ ນຜູ້ຈັດການຜ່າຍບຸກຄົນ ຫຼື ກັບທີ່ ມງານບຸກຄະລາກອນພາຍໃນຂອງທ່ານ.

2. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນຕໍ່ ກຸ່ມບໍລິສັດ

ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ ສະບາຍໃຈ ທີ່ຈະສະແດງຄວາມກັງວົນ ນກໍ ບໜ້ອຍມງານ ຫຼື ຖ້າທ່ານໄດ້ສະແດງຄວາມກັງວົນ ນພາຍໃນແລ້ວ ແລະ ເຊື່ອວ່າການຕອບກັບ ພາຍໃນນີ້ ນບໍ່ ພຽງພໍ, ພວກເຮົາ ຈຳ ຂໍສົ່ງເສີມໃຫ້ທ່ານສົ່ງ ງລາຍງານຜ່ານລະບົບ ບລາຍງານຄວາມລັບ ດຕະໂນ ມັດຂອງພວກເຮົາ. ລະບົບ ນີ້ ບອດໄພ, ເຂົ້າ ຫາງ່າຍ ແລະ ໃຊ້ງ່າຍ ເຊິ່ງຈະຮັບປະກັນ ນວ່າລາຍງານຂອງທ່ານຈະຖືກ ກສົ່ງ ງຫາບຸກຄົນ ທີ່ຖືກຕ້ອງໂດຍໄວ. ທ່ານສາມາດສົ່ງ ງລາຍງານຂອງທ່ານໂດຍທີ່ ບໍ່ຕ້ອງລະບຸຕິດຕິນ ຫຼື ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ.

ທ່ານສາມາດເຂົ້າ າລະບົບ ບຈາກຄອມພິວເຕີ ຫຼື ອຸປະກອນມື ຖືຂອງທ່ານ ໂດຍເຂົ້າ າໄປທີ່

<https://imperialbrands.whistleblownetwork.net>. ທ່ານຍັງ ງສາມາດສະແດງລະຫັດ ດ QR ທີ່ຢູ່ດ້ານລຸ່ມນີ້ ໂດຍ ນຳໃຊ້ກ້ອງຖ່າຍຮ ບຂອງອຸປະກອນຂອງທ່ານ:



ເຜິ້ ອຢູ່ໃນລະບົບ ບແລ້ວ, ທ່ານຈະສາມາດເຮັດ ດລາຍງານຢ່າງເປັນ ນລາຍລັກ ກັບ ກສອນ ຫຼື ບັນທຶກ ກຂໍ້ ຄວາມສຽງ (ບໍ່ ດຈຸບັນແມ່ນ ອງບໍ່ ຮອງຮັບ ບລະບົບ ບ iOS) ແລະ ທ່ານຍັງ ງສາມາດແນບຕີ ດເອກະສານ, ຮ ບພາບ ຫຼື ວິດີໂອ ເຜິ້ ອສະໜັບສະໜູນ ນລາຍງານຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ຖ້າທ່ານເຊື່ອ ອກທີ່ ຈະຜາກຂໍ້ ຄວາມສຽງ, ສຽງຂອງທ່ານກໍ ຈະຖືກ ກບີ ດບໍ່ ງໃນຮ ບແບບດິຈິຕອນ ເຜິ້ ອບີ ກບໍ່ ອງຂໍ້ ມນປະຈໍາ ຕິ ວຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການທີ່ ຈະບໍ່ ລິ ດເຜີ ຍຕິ ວເອງ.

ໃນບາງປະເທດ ທ່ານຍັງ ງສາມາດໂທຫາສາຍດ່ວນພາຍໃນໂດຍທີ່ ບໍ່ຕ້ອງເສຍຄ່າໂທ ແລະ ປະຕິບັດຕາມຄໍາ າແນະນໍາ ຈຳ ດຕະໂນມັດ ດ ເຜິ້ ອຜາກຂໍ້ ຄວາມຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ທ່ານສາມາດເຂົ້າ ຫາລາຍຜູ້ ບັນດາປະເທດຕ່າງໆ ແລະ ໝາຍເລກໂທລະສັບ ຢູ່ບໍ່ ອນນີ້. ພຽງແຕ່ ບໍ່ ອນລະຫັດ ດ 25492 ເຜິ້ ອມີ ການເຮັດບອກ.

ບໍ່ວ່າທ່ານຈະເຊື່ອກທາງເຊື່ອ ອກໃດກໍ່ ຕາມ,
ຈະມີ ການຂໍ້ ໃຫ້ທ່ານສ້າງກ່ອງໄປສະນີ ທີ່ບອດໄພເຊີ ງຈະເປັນ ນວິ ທິທາງທີ່ ບອດໄພ ແລະ ມີປະສິ ດທິ ພາບ
ເພ່ຼື ອໃຫ້ພວກເຮົາ າສ່ຼື ສານກັ ບທ່ານຜ່ ານລະບົ ບ ແລະ ເພ່ຼື ອຕອບກັ ບຫາທ່ານ.

ການຮັ ບປະກັ ນຂອງພວກເຮົາ າທີ່ ມີຕ່າທ່ານ

ພວກເຮົາ າຈະປີ ດບໍ່ ງຕີ ວຕີ ນຂອງທ່ານ ແລະ ຈະຮັ ກສາເຊ່ຼື ອງທີ່ ທ່ານກັ ງວິ ນໃຫ້ເປັນ ນຄວາມລັ ບເທິ າທີ່ ຈະສາມາດຮັ
ດໄດ້. ຢ່າງໃດກໍ່ ຕາມ, ອາດມີ ຄວາມຈໍ າເປັນ ນຕ້ອງເປີ ດເຜີ ຍບາງຂໍ້ ມນເພ່ຼື ອດໍ າເນີ ນການສູີ ບສວນຢ່າງຖື ກຕ້ອງ.
ທ່ານສາມາດເຊື່ອ ອກທີ່ ຈະສະແດງ ຄວາມກັ ງວິ ນຂອງທ່ານໃດຍບໍ່ ເປີ ດເຜີ ຍຕີ ວຕີ ນ
ຖ້າຫາກກີ ດໝາຍຂອງປະເທດທີ່ ທ່ານຮັ ດວຽກຢ່ອະນຸ ຍາດໃຫ້ເຮັ ດສີ ງດໍ່ ງກ່າວ.

ພວກເຮົາ າຈະບໍ່ ຍອມໃຫ້ມີ ການໂຕ້ຕອບບຸ ກຄີ ນທີ່ ສະແດງຄວາມຄື ດເຫັນ ຫຼື ຊ່ວຍໃນການສູີ ບສວນ.

ເດື ອນພະຈິ ກ 2020